

裘錦秋中學(屯門)

Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址:香港屯門楊青路 28 號 Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong 網址 Web site: http://www.jcctm.edu.hk 電話 Tel.:(852)-2461 1555 傳真 Fax:(852)-2464 6161 電郵 E-mail: mail@jcctm.edu.hk

家長通告 2023-2024/201

「國泰/匯豐香港國際七人欖球賽」導賞活動

敬啟者:

本校獲康樂及文化事務署及中國香港欖球總會資助,參加七人欖球賽導賞活動,讓學生 有機會置身國際大型賽事,感受比賽現場的熱烈氣氛。有興趣的同學請於 3 月 25 日(星期 一)下午 1 時前填妥回條,以便學校作出安排。活動詳情如下:

日期:4月5日(星期五)

活動時間:上午10時20分至中午12時正

地 點:香港大球場 (掃桿埔東院道 55 號)

集合時間:上午9時正

集合地點:港鐵銅鑼灣站 F1 出口

費 用:全免

備 註:1. 學生可於導賞活動後繼續觀賞賽事,自行解散。

2. 導賞活動的參與人數有限, 送完即止。

3. 獲選的同學會收到老師的手冊通知。

如有查詢,請致電 2461 1555 與麥斐老師聯絡。

此致 貴家長

裘錦秋中學(屯門)

陳月平校長謹啟

二零二四年三月二十日



裘錦秋中學(屯門)

Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址:香港屯門楊青路 28 號 Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong 網址 Web site: http://www.jcctm.edu.hk 電話 Tel.:(852)-2461 1555 傳真 Fax:(852)-2464 6161 電郵 E-mail: mail@jcctm.edu.hk

Parents Circular 2023-2024/201 Hong Kong Sevens Guided Tour

Dear Parents/Guardians,

The school, with support from the Leisure and Cultural Services Department and Hong Kong China Rugby, will participate in a guided tour for the Hong Kong Sevens. This is a precious opportunity for students to experience the vibrant atmosphere of international sporting events. Interested students should complete the reply slip before 01:00 PM on 25 March (Monday) such that the school can make the relevant arrangements.

Details of the event are as follows:

Date:	5 April (Friday)
Activity time:	10:20 AM to 12:00 PM
Venue:	Hong Kong Stadium (55 Eastern Hospital Road, So Kon Po)
Assembly time:	09:00 AM
Assembly location	Exit F1, Causeway Bay MTR Station
Fee:	Free of charge

Remarks:

- 1. Students may stay behind to watch the rugby games after the end of the Guided Tour.
- 2. Tickets for the Guided Tour are given out on a first-come, first served basis, while supplies last.
- 3. Selected students will be informed by teachers via handbook notice.

Should you have any enquiries, please contact Mr Mak Fei via 2461 1555.

Yours faithfully,

Chan Yuet Ping Principal